
 

Vragen/opmerkingen en reacties op het voorlopig ontwerp van IKC Het Veen n.a.v. de 
informatieavond voor direct omwonenden op 21 oktober 2024. 

 

Vraag/opmerking Reactie 

Ik mis de ruimte voor het consultatiebureau. Het consultatiebureau voor kinderen van 0-4 
jaar wordt straks aangeboden in Nieuwkoop 
en Ter Aar. Op deze manier kunnen we het 
consultatiebureau aanbieden in ruimtes die 
hier qua oppervlakte en voorzieningen 
helemaal geschikt voor zijn. In IKC Het Veen 
worden wel andere diensten vanuit 
jeugdgezondheidszorg aangeboden, zoals de 
schoolarts en spreekuren voor gezinnen. 
Wanneer dat nodig is, worden er vanuit het 
Centrum voor Jeugd en Gezin ook 
huisbezoeken afgelegd. 

Er waren verschillende bezwaren en zorgen 
omtrent het dakterras aan de kant van de 
Ambroziolaan. Dit betrof: 
- Mogelijke inkijk in de huizen aan de 

Ambroziolaan. 
- Mogelijke geluidsoverlast door spelende 

kinderen. 
- Zorgen dat de trap naar het dakterras 

een plek wordt voor hangjongeren. 

De zorgen en bezwaren zijn helder. De 
genoemde punten nemen we mee in de 
verdere planuitwerking. Wij denken hier 
grotendeels oplossingen voor te kunnen 
aandragen. 

Graag het autoverkeer zoveel mogelijk 
beperken in de Ambroziolaan en 
ontmoedigen dat ouders via de 
Ambroziolaan hun kind afzetten.  

Door goede parkeervoorzieningen aan de 
beide zijden van de Hazeweg, gaan we ervan 
uit dat het autoverkeer in de Ambroziolaan 
beperkt blijft. Mocht in de praktijk blijken dat er 
desondanks toch veel autoverkeer in de 
Ambroziolaan komt, kan er nagedacht worden 
over extra maatregelen.  

Graag de parkeerplaatsen die er nu zijn 
behouden, in ieder geval de 4 
parkeerplaatsen die er nu zijn bij het 
huizenblok aan de Ambroziolaan. 

Dit is duidelijk en we gaan in een nieuwe 
versie ervoor zorgdragen dat deze 4 
parkeerplaatsen aanwezig zijn. 

De parkeerplaatsen bij de Ambroziolaan zijn 
gedraaid ten opzichte van de huidige 
situatie, dit is niet praktisch i.v.m. doorgang 
voor de brandweer. 

Dit punt is duidelijk en hiervoor gaan we een 
oplossing vinden in een nieuwe versie van het 
plan.  

Zijn alle parkeerplaatsen die in het gebied 
ingetekend zijn, echt nodig? Het gaat ten 
koste van speelruimte voor de kinderen van 
het IKC. 

Conform het parkeerbeleid van de gemeente 
Nieuwkoop zijn deze aantallen nodig. We 
gaan nog wel onderzoek doen naar de 
mogelijkheden om deze parkeerplaatsen 
elders te realiseren, zodat er meer ruimte 
overblijft voor het speelterrein.  

Graag worden wij op de hoogte gehouden 
van de planning en de precieze plek van de 
tijdelijke huisvesting voor de school. 

Wij zullen omwonenden informeren over de 
precieze planning zodra deze bekend is. De 
tijdelijke units worden geplaatst aan de 
achterzijde van het huidige hoofdgebouw van 
De Veenvogel. Daarnaast wordt het 
voormalige gebouw van De Tamboerijn weer 
(deels) door De Veenvogel in gebruik 
genomen. 

Graag zoveel mogelijk bomen in het gebied 
behouden, is het mogelijk om bomen die 
moeten verdwijnen ergens anders in 
Nieuwveen terug te planten? 

We proberen zoveel mogelijk bomen te 
behouden. Daarnaast moeten we conform het 
bomenbeleid gekapte bomen zoveel mogelijk 
compenseren. Hier gaan we dan ook een plan 
voor opstellen.  



 

Kunnen de bomen aan de kant van de sloot 
behouden worden? 

Het zal lastig zijn de bomen tijdens de bouw te 
behouden, maar we gaan dit onderzoeken.  
Daarnaast gaan we in het inrichtingsplan voor 
de buitenruimte rondom het gebouw, 
onderzoeken of het mogelijk is hier 
bomen/groen terug te plaatsen. Zodat het 
gebouw ook van de dijkzijde mooi in het groen 
ingepast wordt.  

Kan het pand verder opschuiven richting de 
Hazeweg?  

Het pand is al zo ver mogelijk richting de 
Hazeweg opgeschoven. Vanwege 
ruimtegebruik en de hoogteverschillen is het 
niet mogelijk om het gebouw nog verder in die 
richting te verplaatsen.  

Kan de hoogte van het gebouw nog verder 
naar beneden en/of de hoogte zoveel 
mogelijk richting de Hazeweg? 

De hoogte kan niet verder naar beneden. 
De binnenruimtes moeten per bouwlaag een 
minimale hoogte van 2,80 meter hebben voor 
een goede ventilatie en akoestiek.  
De tweede bouwlaag van het schoolgedeelte 
kan niet verder worden opgeschoven, omdat 
tussen het sportzaaldeel en het schooldeel 
ruimte gereserveerd is voor technische 
installaties. Deze technische installaties 
kunnen niet aan de zijde van de school en de 
Ambroziolaan worden geplaatst, aangezien er 
een uitgang is gepland van de eerste 
verdieping naar beneden aan deze zijde van 
de school. 

  
 


